
Zápis z pracovní schůzky zastupitelstva dne  14.6. 2017    

 

Přítomno :  sedm  zastupitelů                                                           Omluven :  

 

 

  

▪ Územní plán obce  - obec bude zažádat o prodloužení . 

 

▪ Oprava osvětlení + nové světlo u obchodu 19.600,- Kč .  

 

▪ Antukové hřiště – čeká  se na dodávku  sítí, aby při pokládce finální části ( antuka )  nedošlo k poničení.  

Do 22.6. by měly být práce dokončeny. Síť bude vysoká 3 metry tudíž o 0,40 m nižší než na umělém 

hřišti. Zadní branka nebude instalována – bude zde shrnovací systém části sítě ( uzamykatelný ) 

 

▪ Pasport dopravního značení – projekt je nutné schválit na veřejné schůzi.  

 

▪ Jednání Cukrovaru ČM se zástupci Mikroregionu Třebechovicko o dopravě. Problém je v uzavírkách a 

není kudy jezdit. Zástupci Cukrovaru ČM chtějí obcím vyhovět . Proběhne ještě další jednání. 

 

▪ Úklid obce – znečištění řezankou - ZD Dobruška zajistí úklid. 

 

▪ Příkop za hřištěm, zatrubení – část pozemku (břehu) cca 50m2 vlastní pan ing. Syrůček, ten se 

zatrubením nesouhlasí, (dle sdělení projektanta) bez udání důvodu , proto bude realizováno zatrubení   

trubami o průměru 40 cm, které budou odvádět odpadní vody z kanalizace – náhon zůstane tak jak je a 

případná „ velká voda „ poteče ještě nad trubou stávajícím náhonem.  

 

▪ Návrh jednatele SDH pana Kazdy, aby se sešlo vedení SDH a zastupitelé obce a vyjasnili si situaci 

týkající se rušení nočního klidu a akcích. Zastupitelé souhlasí, pan Kazda domluví termín schůzky. ( 

buď pondělí nebo středu ) 

 

 

             Vypracovala : M. Škopová                                                                       Schválil :   V. Ježek 

                                                                                                                                    starosta obce 


